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Vammaisneuvosto 10.04.2025 § 6  
  
    

 
Päätösesitys Vammaisneuvosto käy läpi ja arvioi kuluneen kauden asioita. 

 
Päätös    
 
 
Vammaisneuvosto 05.05.2025 § 13    
246/05.07.00/2025    
    

 
Päätösesitys Vammaisneuvosto käy läpi ja arvioi kuluneen kauden asioita.   

 
Päätös Kuluneella kaudella on vammaisneuvosto käsitellyt paljon asioita ja vienyt 

niitä eteenpäin, osa asioita on edennyt.  Käsiteltyjä asioita: Invapaikat: tori, 
Mäntän kirjasto, Mäntän apteekki, kaupungintalo, Vilppulan apteekki, 
Vilppulan kunnantalo ja Sarapiha.  Esitykset induktiosilmukasta 
kaupungintalon valtuustosaliin ja uimahallin esteettömyydestä (ovet, 
tuolihissi) ovat lähetetty kaupunkikehityslautakunnalle eteenpäin. 
Kaupungin heikko taloustilanne on näkynyt myös asioiden toteutumisessa 
konkreettisesti. 
 
Vammaisneuvosto on lähettänyt selvityksen PirHan vammaisneuvostolle 
kunnan vammaisten palveluiden tarpeesta.  PirHan vammaisneuvostoa on 
myös lähestytty kirjeellä ja pyydetty vastauksia:  oikeudet kodin 
muutostöissä, vammaisen palvelutarpeen kartoitus, tiedotuskanavat 
oikeudesta vammaispalveluihin sekä PirHan budjetti vammaispalveluihin. 
 
Vammaisneuvoston yhteistyö vanhusneuvoston kanssa on tärkeää ja 
tavoitteena; jatkossa Seniorifoorumi on Seniori- ja vammaisfoorumi.   
 
Vammaisneuvosto on järjestänyt säännöllisesti kokouksia, osa kokouksista 
ei ole ollut päätösvaltaisia, koska paikalle ei ole saapunut riittävästi jäseniä.  
Vammaisneuvoston asiantuntijuutta pitäisi käyttää enemmän hyödyksi 
päätöksen teossa.  Vammaisneuvoston jäsen on aktiivisesti osallistunut 
PirHan vammaisneuvoston kokouksiin.   
Tarkastuslautakunta on kuullut vammaisneuvoston kuluneen kauden 
selvitystä toiminnasta. 

 


